



Shop G26-27, Metro City Phase 3, Po Lam, Tseung Kwan O
寶林將軍澳新都城3期G26-27舖

● www.explorer-island.com ☎ 3160 8930



2014

SUMMER PROGRAM

暑期課程

CALL NOW 即電
3160 8930!!!

★ EARLY BIRD
DISCOUNTS ★

五月廿四日前報名
Enrol Before 24/5

15%





ABOUT US



WHO WE ARE 我們的背景

Established in 2009, EXPLORER ISLAND is a vibrant language centre focusing on young learners' linguistic art and intelligence development. By cultivating a passionate and positive learning attitude, our students develop through fun, creative and interactive activities in a caring environment.

「啓智島語文藝術中心」於二零零九年成立，致力成為一所優質的語文藝術中心，透過富趣味、啓發性及互動方式去提升學童的學習動機，達致愉學習於娛樂。

OUR TEAM 我們的團隊

We have an experienced and passionate team to ensure our students are happy to study at EXPLORER ISLAND. Our students' interests are our top priority and we have a good understanding of parents' needs. Our team is FRIENDLY, CARING and passionate about education. All teachers are QUALIFIED NATIVE speakers of English and Mandarin.

EXPLORER ISLAND 學童的學習興趣，明白家長的不同需要，所有導師均是英語或普通話為母語的全職外籍導師，他們每一位都熱衷教育，希望每一位學生都能開心學習。

SUMMER OFFER 我們的暑期課程

The time has finally arrived! Explorer Island will take your child on a journey of self-discovery to a summer full of surprises! We offer diverse learning choices to learners from ages 1 – 12. All the courses are divided into levels to ensure every student's needs are taken care of. Our eager team is excited to bring a unique and memorable learning experience to your child. All aboard! Next stop, Explorer Island!

今年我們將帶領你的孩子探索尋秘，過一個充滿驚喜的暑假！我們為1至12歲的學童設計了一系列多元化又富趣味性的暑期課程，刺激他們的想像力和創造力。所有課程均分為不同程度，確保每個學生都得到應有的照顧。下一站，啓智島！快跟我們過一個充實又難忘的暑期！





SUMMER CAMP 暑期學習營

We have designed a series of 4-hour summer camps for different age groups. Each summer camp is composed of two English sessions & one Mandarin session which will enhance their linguistic, creative and presentation skills. Our camps provide an enriching learning experience and a care-free arrangement for you and your child!

我們設計了一系列為時四小時的暑期學習營，暑期學習營包含了兩節英語課及一節普通話課，多方面提升他們的語言、創意、表達等能力，讓你的孩子有一個不一樣的暑期學習體驗！

PARACHUTE CAMP 幼兒暑期學習營 (Enter K1/K2-3)

It is designed for kindergarteners to expand their vocabulary in a fun, native environment by exploring multiple activities. It aims to develop and stimulate young learners'...

一個為幼稚園生而設的暑期課程，透過探索多元化活動，積累詞彙，讓幼兒在一個雙語的環境下愉快地學習，有助建立和激發幼童的...

Communication & Social skills
溝通及社交技巧

Imagination & Creativity
想像力和創意

Enter K1	Monday	Tuesday	Wednesday	Thursday	Friday
0915 - 1030	StoryLand (Fairy Tales)	小小圖書世界	StoryLand (Manners)	小小圖書世界	StoryLand (Nursery Rhymes)
1040 - 1155	普通話會話	Talking Time	普通話會話	Talking Time	普通話會話
1200 - 1315	Little Artists	Reading Fun (Stage 1)	Little Artists	Reading Fun (Stage 1)	Little Chef
1320 - 1435	普通話會話	Talking Time	普通話會話	Talking Time	普通話會話
1445 - 1600	StoryLand (Fairy Tales)	小小圖書世界	StoryLand (Manners)	小小圖書世界	StoryLand (Nursery Rhymes)

Enter K2-K3	Monday	Tuesday	Wednesday	Thursday	Friday
0915 - 1030	小小圖書世界	StoryLand (Good Habits)	中文閱讀樂園 (初階)	StoryLand (Fairy Tales)	小小圖書世界
1040 - 1155	Reading Fun (Stage 2)	普通話會話	Reading Fun (Stage 2)	普通話會話	Talking Time
1200 - 1315	Talking Time	Little Artists	Talking Time	Little Artists	Little Chef
1320 - 1435	Reading Fun (Stage 2)	普通話會話	Reading Fun (Stage 2)	普通話會話	Talking Time
1445 - 1600	小小圖書世界	StoryLand (Good Habits)	中文閱讀樂園 (初階)	StoryLand (Fairy Tales)	小小圖書世界

HELICOPTER CAMP 小一預備學習營 (Enter / 升 P1)

A specially designed summer camp for K3 students who will progress to P1 in September. It aims to augment our students' English & Chinese abilities in an interactive but challenging learning environment. It also helps to develop our students'...

一個為準備升讀P1學生而設的暑期課程，透過互動學習打好語文基礎，讓他們更快適應小學課程，同時有助培養及提昇學童的...

Self-confidence 自信
Discipline 紀律
Manners 禮貌

Enter P1	Monday	Tuesday	Wednesday	Thursday	Friday
0915 - 1030	小小圖書世界	Reading Fun (Stage 3)	中文閱讀樂園 (進階)	Reading Fun (Stage 3)	中文閱讀樂園 (進階)
1040 - 1155	Junior Grammar	普通話會話	Junior Grammar	普通話會話	StoryLand (Fiction)
1200 - 1315	Talking Time	Little Artists	Talking Time	Little Artists	Little Chef
1320 - 1435	Junior Grammar	普通話會話	Junior Grammar	普通話會話	StoryLand (Fiction)
1445 - 1600	小小圖書世界	Reading Fun (Stage 3)	中文閱讀樂園 (進階)	Reading Fun (Stage 3)	中文閱讀樂園 (進階)

CAPTAIN'S CAMP 暑期小學學習營 (Enter 升 P2-3 / P4-5 / P6-P7)

It is designed to improve our learners' linguistic and communication skills in a stimulating and fun environment. Learners develop their skills in...

一個旨在提昇小學生語文及溝通能力的暑期課程，透過多樣化及互動學習，啟發學生語文潛能，加強學生的...

Speaking & Presentation
表達及演說
Reading & Writing
閱讀與寫作

Enter P2-P3	Monday	Tuesday	Wednesday	Thursday	Friday
0915 - 1030	Little Artists	中文故事寫作	Little Artists	中文故事寫作	Little Chef
1040 - 1155	Creative Writing	Grammar & Comprehension	Creative Writing	Grammar & Comprehension	Creative Writing
1200 - 1315	中文閱讀理解技巧	Talking Time	中文閱讀理解技巧	Talking Time	普通話會話
1320 - 1435	Creative Writing	Grammar & Comprehension	Creative Writing	Grammar & Comprehension	Creative Writing
1445 - 1600	Little Artists	中文故事寫作	Little Artists	中文故事寫作	Little Chef

Enter P4-P5 / Enter P6-P7	Monday	Tuesday	Wednesday	Thursday	Friday
0915 - 1030	Little Artists		Little Artists	Grammar & Comprehension	
1040 - 1155				Speech & Debate	
1200 - 1315	Creative Writing	中文閱讀理解技巧	Creative Writing	中文故事寫作	Creative Writing
1320 - 1435	中文閱讀理解技巧	Creative Writing	中文故事寫作	Grammar & Comprehension	普通話會話
1445 - 1600	Little Artists	Speech & Debate	Little Artists	Speech & Debate	Little Chef

SUMMER PACKAGE PROMOTION 暑期學習營組合優惠

Period 為期: 14.7.2014 - 29.8.2014 | Camp Time 時間: 0915 - 1315 / 1200 - 1600

Camp Fee Per Day
每日組合優惠價 \$600

Enrol 報讀
6-10 days

Enrol 報讀
11-15 days

Enrol 報讀
16-20 days

Enrol 報讀
21+ days

Package Discount
組合折扣

5% off

10% off

15% off

20% off

Discounted Fee Per Day
每日平均折扣價

\$570

\$540

\$510

\$480





COURSE INDEX 課程索引

HOT COURSES 熱門課程

Explorer English Playgroup 英文親子粵遊班 (40 mins per lesson 每堂40分鐘)	\$110 / lesson 堂
Explorer Mandarin Playgroup 普通話親子粵遊班 (40 mins per lesson 每堂40分鐘)	\$96 / lesson 堂
Bilingual Nursery PlaySchool 幼兒學前英語預備課程 (90 mins per lesson 每堂90分鐘)	\$180 / lesson 堂
Summer English Drama Fun 暑期英語戲劇課程 (75 mins per lesson 12 lessons per course 每堂75分鐘 共十二堂)	\$3,360
Think Impact Program 資優博士課程 (45 mins per lesson 6 lessons per course 每堂45分鐘 共六堂)	\$1,800
Cambridge Starters Camp 劍橋小學英語基礎第一級訓練營 (75 mins per lesson 18 lessons per course 每堂75分鐘 共十八堂)	\$3,990
Trinity GESE Exam 聖三一國際英語水平測試 (75 mins per lesson 12 lessons per course 每堂75分鐘 共十二堂)	\$2,760
KPCC 幼兒普通話水平測試輔導班 (40 mins per lesson 12 lessons per course 每堂40分鐘 共十二堂)	\$1,920
暑期普通話詩歌朗誦課程 (40 mins per lesson 6 lessons per course 每堂40分鐘 共六堂)	\$960

ENGLISH 英語

Reading Fun 英文閱讀樂園 (Enter/升 K1-P1)	Fee Per Lesson 每堂費用 \$260 (75 mins 分鐘)
StoryLand 英文故事班 (Enter/升 K1-P1)	
Junior Grammar 英文文法基礎班 (Enter/升 P1)	
Talking Time 英語會話班 (Enter/升 K1-P3)	
Summer Little Artist 暑期小小藝術家 (Enter/升 K1-P5)	
Summer Little Chef 夏日魔法小廚 (Enter/升 K1-P5)	
Creative Writing 英文創意寫作 (Enter/升 P2-F1)	
Grammar & Comprehension 英文文法及閱讀理解班 (Enter/升 P2-F1)	
Speech & Debate 演說辯論小組 (Enter/升 P4-F1)	

MANDARIN 普通話

小小圖書世界 (Enter/升 K1-P1)	Fee Per Lesson 每堂費用 \$180 (75 mins 分鐘)
中文閱讀樂園 (Enter/升 K2-P1)	
普通話會話班 (Enter/升 K1-P5)	
中文故事寫作班 (Enter/升 P2-F1)	
中文閱讀理解技巧班 (Enter/升 P2-F1)	



	MON	TUE	WED	THU	FRI
0915 - 1015	Explorer Playgroup (ENG) (12-18 months)	Explorer Playgroup (ENG) (18-24 months)	Explorer Playgroup (ENG) (18-24 months)	Explorer Playgroup (ENG) (18-24 months)	Explorer Playgroup (ENG) (12-18 months)
0915 - 1030	Summer Drama Fun C (7-10 years)	Summer Drama Fun A (4-6 years)	Summer Drama Fun C (7-10 years)		Summer Drama Fun A (4-6 years)
1030 - 1200	Bilingual Nursery PlaySchool (24-30 months)	Bilingual Nursery PlaySchool (24-30 months)	Bilingual Nursery PlaySchool (24-30 months)	Bilingual Nursery PlaySchool (24-30 months)	Bilingual Nursery PlaySchool (24-30 months)
1215 - 1300					Think Impact Program (6-10 years)
1320 - 1435 1330 - 1430	Cambridge Starters Camp (4-7 years)	Explorer Playgroup (ENG) (18-24 months)	Cambridge Starters Camp (4-7 years)	Explorer Playgroup (ENG) (18-24 months)	Cambridge Starters Camp (4-7 years)
1445 - 1600	Trinity GESE Exam (4-6 years) Summer Drama Fun B (4-6 years)	Summer Drama Fun D (7-10 years)	Trinity GESE Exam (4-6 years)	Summer Drama Fun B (4-6 years)	Summer Drama Fun D (7-10 years)
1610 - 1710 1615 - 1700	KPCC 幼兒普通話水平測試 (3-5 歲)		KPCC 幼兒普通話水平測試 (3-5 歲) Think Impact Program (6-10 years)	Explorer 普通話粵遊班 (18-24 個月)	普通話詩歌朗誦 (3-5 歲) Explorer 普通話粵遊班(18-24 個月)

EARLY BIRD DISCOUNT 早報優惠[^]

於五月廿四日前報名可享八五折優惠
於六月十四日前報名可享九折優惠



OTHER DISCOUNT 其他優惠[^]

凡報讀任何暑期課程滿 \$7,000 可享八五折優惠
\$5,000 可享九折優惠
\$4,000 可享九五折優惠



CASH GIFT VOUCHER 現金學券[^]

凡報讀任何暑期課程滿 \$8,000 可獲得 \$600 學券
\$6,000 可獲得 \$400 學券
\$4,000 可獲得 \$200 學券



[^]Discount not applicable with any summer camps.

[^]Discount not applicable with any playgroup/play school programs.

ENGLISH COURSES 英語課程

(Taught by Native English Teachers 由外籍導師任教)

ENGLISH READING FUN

英文認讀樂園 (Enter / 升K1-P1)

A fun, specially designed English summer program to build young learners' reading & comprehension skills. Our NET teachers will encourage your child to learn reading through engaging topical summer themes as well as flash cards & language games.

一個為升讀K1-P1的幼兒而設的暑期英語閱讀課程：透過探索不同的暑期主題練習，我們的外籍導師會利用卡片、語言遊戲等啟發孩童多思考，增強英語閱讀能力。

Stage 1: Enter / 升K1

It provides a foundation in pre-reading skills for learners who are entering K1 by developing vocabulary through learning alphabets, flash cards & games.

此階段為升讀K1的幼童而設，透過英文字母、圖片及遊戲學習，建立詞彙，打好英語閱讀基礎。

MON	TUE	WED	THU	FRI
	1200-1315		1200-1315	

\$260/ lesson堂 | Max. Class Size 每班最多人數: 8 | Language 教學語言: English英語

Stage 2: Enter / 升K2-K3

It aims to enhance your child's reading skills from high frequency words to simple sentences through different themes. It also aims to develop your child's writing capability by applying your child's phonics and spelling skills.

透過主題式教學，由基本拼音到認詞，讀句以至讀寫練習，在互動的環境下提升幼童的閱讀能力。

MON	TUE	WED	THU	FRI
1040-1155/ 1320-1435		1040-1155/ 1320-1435		

\$260/ lesson堂 | Max. Class Size 每班最多人數: 8 | Language 教學語言: English英語

Stage 3: Enter / 升P1

It develops young learners' independent reading skills through word repetition. It prepares children using intensive reading tasks, multiple texts are selected to enhance your child's reading & comprehension skills that are required in Primary 1.

透過多閱讀不同類型的文章，建立學生的獨立閱讀理解以至答題能力，讓學生在升小學前打好英語基礎。

MON	TUE	WED	THU	FRI
	0915-1030/ 1445-1600		0915-1030/ 1445-1600	

\$260/ lesson堂 | Max. Class Size 每班最多人數: 8 | Language 教學語言: English英語

ENGLISH STORYLAND

暑期英文故事課程 (Enter / 升K1-P1)

This year we will bring your child to Explorer StoryLand where children can enjoy fun and engaging stories! Our NET teachers will introduce different exciting and educational stories to your child. We use different varieties of story books for different age groups, from fiction to non-fiction, to enhance young learners' vocabularies and reading abilities.

今個暑假我們將帶領你的小朋友到故事島享受閱讀的樂趣！我們的外籍導師會向小朋友介紹各式各樣的圖書，透過認識更多刺激、新奇有趣的故事及多元化的互動遊戲，學習更多的詞句，提升他們的英語閱讀和聆聽理解能力！

	MON	TUE	WED	THU	FRI
Enter 升 K1	0915-1030/ 1445-1600		0915-1030/ 1445-1600		0915-1030/ 1445-1600
Enter 升 K2-K3		0915-1030/ 1445-1600		0915-1030/ 1445-1600	
Enter 升 P1					1040-1155/ 1320-1435

\$260/ lesson堂 | Max. Class Size 每班最多人數: 8 | Language 教學語言: English英語

JUNIOR GRAMMAR

英文文法基礎班 (Enter / 升P1)

It is an intensive 7-week grammar crash course designed to prepare students for English at P1 level. Students will learn important grammar topics through interactive and novel methods, allowing them to start Primary School with a solid foundation.

一個專為升讀小一學生而設的暑期幼兒英文文法班，透過嶄新及互動的教學方法，由淺入深地教授學童重點文法，為升小一打好英語基礎。

MON	TUE	WED	THU	FRI
1040-1155/ 1320-1435		1040-1155/ 1320-1435		

\$260/ lesson堂 | Max. Class Size 每班最多人數: 8 | Language 教學語言: English英語

ENGLISH COURSES 英語課程

(Taught by Native English Teachers 由外籍導師任教)

ENGLISH TALKING TIME

暑期英語會話班 (Enter / 升K1-P3)

Our NET teachers will take your children on an exciting journey where they will be encouraged to speak English with confidence. We ensure engaging lessons through interactive speaking activities such as games and role-playing. Different topics will also be introduced to create a fun and interesting environment for children.

一個圍繞不同趣味主題的英語會話課程，鼓勵幼童多聽多說，透過遊戲、角色對話、小組討論與我們的外籍導師互動，學習日常英語，讓學童有一個輕鬆且愉快的英語旅程。

	MON	TUE	WED	THU	FRI
Enter 升 K1		1040-1155/ 1320-1435		1040-1155/ 1320-1435	
Enter 升 K2-K3	1200-1315		1200-1315		
Enter 升 P1	1200-1315		1200-1315		
Enter 升 P2-P3		1200-1315		1200-1315	

\$260/ lesson堂 | Max. Class Size 每班最多人數: 8 | Language 教學語言: English英語

SPEECH & DEBATE

演說辯論小組 (Enter / 升P4-F1)

This advanced course helps to develop learners' communication and social skills. It aims to build learners' confidence in expressing their own views through presentation and speaking.

一個專為小學生而設的英語演說辯論小組，有助發展學生的溝通和社交技巧，透過表達意見建立他們的自信心。

	MON	TUE	WED	THU	FRI
Enter 升 P4-P5				1040-1155	
Enter 升 P6-F1		1445-1600		1445-1600	

\$260/ lesson堂 | Max. Class Size 每班最多人數: 6 | Language 教學語言: English英語

ENGLISH CREATIVE WRITING

暑期英文創意寫作班 (Enter / 升P2-F1)

This is especially designed to improve students' writing skills. Students will learn how to write a variety of pieces through diverse writing tasks. Our NET teacher will discuss ideas with students to stimulate their interest and creativity. Different writing techniques such as story planning and editing will also be taught in this course.

此課程旨在透過不同題材的寫作訓練，增強學生的英語寫作能力，內容包括詞彙學習、造句訓練等等，課程會教授不同的寫作技巧，外籍導師更會與學生討論題目，刺激他們多角度思考，提升他們對英語寫作的興趣。

	MON	TUE	WED	THU	FRI
Enter 升 P2-P3	1040-1155/ 1320-1435		1040-1155/ 1320-1435		1040-1155/ 1320-1435
Enter 升 P4-P5	1200-1315		1200-1315		1200-1315
Enter 升 P6-F1		1320-1435			

\$260/ lesson堂 | Max. Class Size 每班最多人數: 6 | Language 教學語言: English英語

ENGLISH GRAMMAR & COMPREHENSION

暑期閱讀理解英文文法班 (Enter / 升P2-F1)

It is designed to improve students' reading skills and grammar usage through fun and engaging activities. A variety of comprehension skills such as quick scanning, skimming and scaffolding will be introduced in this course. Our NET teachers will guide students in understanding the meaning of various texts, together with plenty of grammar uses and practices.

此課程旨在提升學生的英文閱讀理解及文法運用，透過接觸多類型文章教授例如速讀、略讀等不同技巧，外籍導師將透過有趣的課堂活動，刺激學生思考，將一向沉悶的英文閱讀及文法學習變得有趣。

	MON	TUE	WED	THU	FRI
Enter 升 P2-P3		1040-1155/ 1320-1435		1040-1155/ 1320-1435	
Enter 升 P4-P5				0910-1030	
Enter 升 P6-F1				1320-1435	

\$260/ lesson堂 | Max. Class Size 每班最多人數: 6 | Language 教學語言: English英語

ENGLISH COURSES 英語課程

(Taught by Native English Teachers 由外籍導師任教)

SUMMER LITTLE ARTIST

暑期小小藝術家 (Enter / 升K1-P5)

Various art activities such as clay, painting and crafts will be introduced to students in this summer course. It aims to encourage students to learn English through fun and engaging art projects. It will benefit young learners by developing different motor skills, hand-eye coordination, concentration & participation as well as English communication.

今個暑假，我們的外籍導師將與你的小朋友一起創作藝術，同時愉快地學習英語。透過不同手工創作包括紙黏土製作、水彩畫以至立體觀察藝術，既可以鍛鍊他們的小肌肉、手眼協調、專注力，更可以增強他們的英語溝通能力！

	MON	TUE	WED	THU	FRI
Enter 升 K1	1200-1315		1200-1315		
Enter 升 K2-K3		1200-1315		1200-1315	
Enter 升 P1		1200-1315		1200-1315	
Enter 升 P2-P3	0915-1030/ 1445-1600		0915-1030/ 1445-1600		
Enter 升 P4-P5	0915-1030/ 1445-1600		0915-1030/ 1445-1600		

\$260/ lesson 堂 | Max. Class Size 每班最多人數: 8 | Language 授課語言: English 英語



SUMMER LITTLE CHEF

暑期魔法小廚 (Enter / 升K1-P5)

Cooking is lots of fun! This is a delicious cookery course where children can learn basic cooking in an English environment. From measuring the ingredients to packaging, they get to learn every procedure and bring their yummy food home!

一個讓小朋友輕鬆愉快地學習英語的小小烹飪課程。我們的外籍導師將與小朋友們一起製作各種美食；由準備食材到包裝，小朋友可以學習英語，當然還可以將完成品帶走與爸爸媽媽分享啦！

	MON	TUE	WED	THU	FRI
Enter 升 K1					1200-1315
Enter 升 K2-K3					1200-1315
Enter 升 P1					1200-1315
Enter 升 P2-P3					0915-1030/ 1445-1600
Enter 升 P4-P5					1445-1600

\$260/ lesson 堂 | Max. Class Size 每班最多人數: 8 | Language 授課語言: English 英語



普通話課程

(由母語為普通話的導師任教)

小小圖書世界(Enter / 升K1-P1)

今個暑假我們精心篩選了數十本色彩豐富的中文兒童圖書，通過有趣的故事情節、活潑的人物性格和形象生動的描述與學童進行閱讀與互動學習，讓小朋友感受閱讀的樂趣。課堂中會教授與故事有關的詞句，從聽、說、讀全方面提升他們的中文閱讀和理解能力！

	MON	TUE	WED	THU	FRI
Enter 升 K1		0915-1030/ 1445-1600		0915-1030/ 1445-1600	
Enter 升 K2-K3	0915-1030/ 1445-1600			0915-1030/ 1445-1600	
Enter 升 P1	0915-1030/ 1445-1600				

\$180/ lesson堂 | Max. Class Size 每班最多人數: 8 | Language 教學語言: Mandarin 普通話



中文認讀樂園(Enter / 升K2-P1)

一個專為升讀K2至P1的幼兒而設的普通話中文認讀班，分為兩個階段：

初階：升K2-K3

透過普通話主題教學，藉助有趣的教材，使學童自主地投入學習漢字，增強對漢字的感知及詞句的積累。

MON	TUE	WED	THU	FRI
		0915-1030/ 1445-1600		

\$180/ lesson堂 | Max. Class Size 每班最多人數: 8 | Language 教學語言: Mandarin 普通話

進階：升P1

課程按照小一課程大綱編寫，透過閱讀，學習詞語運用、句子組織，提升中文理解以及默寫能力；課堂均以普通話授課，讓學童適應以普通話學習中文。

MON	TUE	WED	THU	FRI
		0915-1030/ 1445-1600		0915-1030/ 1445-1600

\$180/ lesson堂 | Max. Class Size 每班最多人數: 8 | Language 教學語言: Mandarin 普通話

暑期普通話會話班(Enter / 升K1-P5)

透過不同主題學習有趣的口語詞彙，我們的普通話導師更會採用角色扮演、兒歌等富趣味的教學方式授課，提高學童的聆聽及溝通能力，建立學習普通話的興趣。

	MON	TUE	WED	THU	FRI
Enter 升 K1	1040-1155/ 1320-1435		1040-1155/ 1320-1435		1040-1155/ 1320-1435
Enter 升 K2-K3		1040-1155/ 1320-1435		1040-1155/ 1320-1435	
Enter 升 P1		1040-1155/ 1320-1435		1040-1155/ 1320-1435	
Enter 升 P2-P3					1200-1315
Enter 升 P4-P5					1320-1435

\$180/ lesson堂 | Max. Class Size 每班最多人數: 8 | Language 教學語言: Mandarin 普通話



中文故事寫作班(Enter / 升P2-F1)

以腦圖方式擴散思維、積累詞語，透過討論與分享，鍛煉學生的邏輯思維與連貫性，從正確把握文章的結構和語言的通暢，增強學生的中文寫作能力。

	MON	TUE	WED	THU	FRI
Enter 升 P2-P3		0915-1030/ 1445-1600		0915-1030/ 1445-1600	
Enter 升 P4-P5			1320-1435		
Enter 升 P6-F1				1200-1315	

\$180/ lesson堂 | Max. Class Size 每班最多人數: 6 | Language 教學語言: Mandarin 普通話

中文閱讀理解技巧班(Enter / 升P2-F1)

我們採集了各類富趣味的文章，透過閱讀多類型文章，學習不同的修辭手法和答題技巧，訓練學生的閱讀理解能力。

	MON	TUE	WED	THU	FRI
Enter 升 P2-P3	1200-1315		1200-1315		
Enter 升 P4-P5	1320-1435				
Enter 升 P6-F1		1200-1315			

\$180/ lesson堂 | Max. Class Size 每班最多人數: 6 | Language 教學語言: Mandarin 普通話

HOT COURSES 熱門課程

EXPLORER PLAYGROUP

親子唱遊班 (12-24 months 個月)



Our program inspire toddlers to learn through a variety of fun-filled activities promoting early brain and physical development. We emphasise "learning through fun" for the development of young children. With our carefully prepared environment and unique curriculum, we are committed to prepare every child to be a happy learner.

我們的課程旨在讓幼兒“從樂中學習”，透過各種富趣味性的活動刺激幼兒多元智能，促進其早期大腦和身心發展。一個既安全又舒適的學習環境，加上獨特和系統化的課程，我們承諾讓每一個孩子開心學習。

Explorer Playgroup 幼兒親子唱遊班

Explorer Playgroup focuses on developing self-confident and communicative individuals. It continues to practise motor, sensory, language, daily, social and cognitive skills. Toddlers will be given numerous opportunities to practise concentration, sharing, self-expression, and making positive choices.

幼兒親子唱遊班以幼兒全人發展為目標，開發幼兒多元智能中潛能，除肢體、感官訓練，並集中建立幼兒的自信、表達及語言認知能力，實踐專注力、學習分享及作出正面選擇。

	MON	TUE	WED	THU	FRI
12-18 months 個月	0930-1030				0930-1030
18-24 months 個月		0930-1030/ 1330-1430	0930-1030	0930-1030/ 1330-1430	
18-24 months 個月				1610-1710	1610-1710

	1 lesson per week 每星期一堂	2 lessons per week 每星期兩堂	3 lessons per week 每星期三堂
Original Price 原價(每堂 per class)	\$210	\$200	\$189
Special Offer 優惠價(每堂 per class)	Weekdays 平日 \$110 Weekends 週末 \$150	Weekdays 平日 \$100 Weekends 週末 \$125	Weekdays 平日 \$90 Weekends 週末 \$110

	1 lesson per week 每星期一堂	2 lessons per week 每星期兩堂
Original Price 原價(每堂 per class)	\$160	\$152
Special Offer 優惠價(每堂 per class)	Weekdays 平日 \$84 Weekends 週末 \$112	Weekdays 平日 \$80 Weekends 週末 \$104



EXPLORER NURSERY BILINGUAL

幼兒學前英普預備班 (24-30 months 個月)

This program focuses not on changing children's behavior, but understanding and developing it; also inspiring children to love and contribute, and be ready for kindergarten.

課程集中了解及運用正面方向加以發展出幼兒更多的特質，而非改變幼兒的性格，培養孩子學習愛和貢獻，進入讀幼稚園作好準備。

Explorer Bilingual Nursery PlaySchool

幼兒學前英普預備班

It aims to enhance preschoolers' multiple skills including communication, concentration levels, social interaction as well as both gross & fine motor skills. Classes are designed to expand their vocabulary by exploring different themes such as daily routines, weather & clothing, places and transportation. They will also learn to follow basic instructions before entering kindergarten.

課程旨在提升幼童的溝通能力，專注力，社交及自理。透過不同的主題如日常生活作息、四季與衣服、地方、交通工具等等以豐富幼童的詞彙，他們並會學習基本指令，配合幼稚園入學需要。

	MON	TUE	WED	THU	FRI
24-30 months 個月	1030-1200	1030-1200	1030-1200	1030-1200	1030-1200

	1 lesson per week 每星期一堂	2 lessons per week 每星期兩堂	3 lessons per week 每星期三堂
Original Price 原價(每堂 per class)	\$300	\$285	\$270
Special Offer 優惠價(每堂 per class)	\$180	\$150	\$130

HOT COURSES 熱門課程

SUMMER ENGLISH DRAMA FUN 暑期英語話劇課程 (4-10 years 歲)

This 12-lesson drama course is fully developed by our experienced English drama teacher. It starts to develop young learners' self-confidence and social skills through play & performance. A wide range of communication & drama skills will be taught in the course. Your child will also have a chance to perform with our NET at the end of the course!

一連十二堂的英語話劇班將引領他們體驗不一樣的英語旅程。此暑期英語話劇班是由富經驗的英語話劇導師編寫，融合各種不同的表演技巧，讓學童愉悅學習於娛樂。透過遊戲互動與合作，建立學童的自信心、溝通能力及記憶技巧，成為小小表演者。學生更有機會在課程最後與我們的外籍導師一起表演！

The Big Bad Beast Battles (4-6 years) 怪獸大門法

The Big Bad Beast Battles are being held in Hong Kong this summer! 'The Jungle Jumpers' are the favourites, 'The Deep Sea Dodgers' hope to finally beat their rivals but don't forget to look out for newcomers, 'The UnderDogs!'. Book your tickets now to get a ring-side seat at the biggest and best zoological tournament in the world!

一年一度的<<怪獸大門法>>載譽歸來！今個暑假，各式各樣的大怪獸將蒞臨啟智島參加這個比賽。今年的大熱門'The Jungle Jumpers'能否擊敗所有對手奪冠？而最受歡迎的'The Deep Sea Dodgers'又能否再度蟬聯第一？還有記得留意今年掘起的'The UnderDogs'！一年一度的怪獸盛事，你又豈能錯過呢？趕快預訂門票吧！

MON	TUE	WED	THU	FRI
	0915-1030			0915-1030
1445-1600			1445-1600	

\$3,660/ 12 lessons堂 | Period日期: 21/7 - 29/8
Max. Class Size 每班最多人數: 8 | Language 教學語言: English英語



The Horrid Hauntington Hotel (7-10 years) 可怕的霍爾馬克飯店

The Horrid Hauntington Hotel in Rio De Janeiro has never been so busy! It's all because the Football World Cup is taking place in Brazil this year but when a precious antique, the 'Golden Goalpost of Goldor,' goes missing, all of the hotel's guests are suspects. Who stole the jewels? Join the investigation to find out!

位於巴西里約熱內盧的霍爾馬克飯店從來沒有這麼熱鬧過，全因為今年的世界盃足球賽將於巴西舉行！但店內之寶「Goalpost of Goldor」卻在這個時候突然消失了，飯店內所有客人都有嫌疑，究竟是誰偷了這珍寶？快來一起參與調查，找出凶手吧！

MON	TUE	WED	THU	FRI
0915-1030		0915-1030		
	1445-1600			1445-1600

\$3,660/ 12 lessons堂 | Period日期: 21/7 - 29/8
Max. Class Size 每班最多人數: 8 | Language 教學語言: English英語



HOT COURSES 熱門課程

死操+硬背 = 成績好？

「死操，硬背再硬背」，這種強行植入式的學習模式，究竟有多少孩子能從中真正享受學習的樂趣？更莫論將知識理解、消化、整理然後把知識套用在不同情況。而孩子又是否知道一個問題，其實可以有多於一種答案？

資訊時代，按幾下鍵盤便能知天下事；現今加強孩子的成績，除了強記硬背「標準答案」外，如能讓孩子懂得更有效理解及分析資訊，然後作出適當運用，就能更事半功倍，輕鬆踏入未來大學之路。

How many students actually enjoy learning, especially in traditional, one-way, academic system? With the tendency of drilling and memorizing a 'model answer', do kids know there is more than one solution to any questions? 

Information is easily retrieved with a few clicks on the internet and for kids to do well at school, one-way education is inadequate. Kids must be able to analyse and make critical judgments amongst the mass of information received every day so as to pave a smooth path towards university life.

提升
學術成績
Enhance
Academic Performance

提升
多角度思維
Enhance
Multi-Perspectives Thinking

提升
批判性思維
Enhance Critical Thinking

提升
解決問題能力
Enhance Problem Solving



Think Impact® Program 資優博士®課程

課程適合
小學至初中

讓孩子跳出思考框框 英數No.1

Think Impact資優博士®課程有別於一般機械式學術訓練，重點運用有趣及生活化的練習，透過加強孩子們的思考能力來提升他們對英文及數學的學習能力和動機，而且加入通識元素，訓練孩子以多角度思考問題，發揮創意，跳出思維框框。



課程單元



MON	TUE	WED	THU	FRI
		1615-1700		1215-1300

\$1,800/ 8 lessons 堂 | Period 日期: 14/7 - 27/8
Max. Class Size 每班最多人數: 8 | Language 教學語言: English 英語

HOT COURSES 熱門課程

CAMBRIDGE STARTERS CAMP

劍橋小學英語基礎第一級訓練營 (4-7 years 歲)

This course starts to develop the core skills of Cambridge English Exams by following the Cambridge Starters syllabus. Essential vocabularies and grammar usage will be taught in the course as well as practising mock exam papers including: Reading & Writing, Listening, Speaking.

此課程按照「劍橋小學英語」考試大綱重點教授學生應試技巧，學習常用詞彙、文法和英語運用，並加插聽(Listening)、講(Speaking)、讀和寫(Reading & Writing)模擬試題訓練。學生需於報讀課程前先作評估。

MON	TUE	WED	THU	FRI
1320-1435		1320-1435		1320-1435

\$3,990/ 18 lessons堂 | Period日期: 21/7 - 29/8
Max. Class Size 每班最多人數: 5 | Language 教學語言: English英語

TRINITY SPOKEN ENGLISH

聖三一國際英語水平測試 (4-6 years 歲)

This intensive course aims to enhance children's speaking & listening skills. We follow the Trinity College London syllabus. Learners are taught to engage in conversation with native English speakers. Upon completion of this course, students will be assessed for the November exam.

此課程按照「聖三一國際英語口語等級考試」考試大綱重點教授學生應試技巧，增強英語溝通能力。此課程著重為學生提供不同的模擬考試練習，增強考試信心。在課程完結後，學生可考慮報考十一月份的考試。學生需於報讀課程前先作評估。

MON	TUE	WED	THU	FRI
1445-1600		1445-1600		

\$2,760/ 12 lessons堂 | Period日期: 21/7 - 27/8
Max. Class Size 每班最多人數: 6 | Language 教學語言: English英語

TRINITY
COLLEGE LONDON
English test - examination Centre 42365

KPCC 幼兒普通話水平測試精讀班 (3-5 years 歲)

此課程按照「KPCC幼兒普通話水平測試」考試大綱重點教授學生應試技巧，讓學童掌握普通話聽、說、朗讀各能力，提升普通話溝通與表達能力以準備考試。此暑期預備班特為有意於十月考試的考生而設，分為三個級別：初級、中級、高級，學生需於報讀課程前先作評估。

MON	TUE	WED	THU	FRI
1610-1710		1610-1710		

\$1,920/ 12 lessons堂 | Period日期: 21/7 - 27/8
Max. Class Size 每班最多人數: 4 | Language 教學語言: Mandarin普通話

暑期普通話詩歌朗誦課程 (3-5 years 歲)

代代相傳的民族文藝精華，就是世界上最好的啟蒙教材。我們富經驗的普通話導師為學童精心編選了不同題材，教授學童朗誦技巧，提高表演才能，儲備最基礎的國學知識與傳統美德。學童更有機會在課程最後表演。

MON	TUE	WED	THU	FRI
				1610-1710

\$960/ 6 lessons堂 | Period日期: 25/7 - 29/8
Max. Class Size 每班最多人數: 6 | Language 教學語言: Mandarin普通話





2014 Summer Certificates of Achievement 暑期學習證書

In recognition of the hard work that our students have put in over the summer, Certificates of Achievement will be awarded to students who have successfully completed the prerequisite hours. Students will be presented with a Bronze, Silver or Gold Certificate depending on the number of hours completed at our Summer Camp.

為鼓勵學生學習，凡於暑假期間完成指定學時的學生，均可獲頒「暑期學習證書」，分為金、銀、銅三個級別。



凡完成四十五小時的暑期課程
completed 45 hours of summer courses



凡完成三十五小時的暑期課程
completed 35 hours of summer courses



凡完成二十五小時的暑期課程
completed 25 hours of summer courses

